2015 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday	下週主日 Next Sunday				
	1/24/2016	1/31/2016				
中文主席	梁華強	潘志勤				
English Presider						
中文講員	程保治牧師	方向弟兄				
English Speaker	Rev. Josh Olds	Rev. Josh Olds				
翻譯 Interpreter	陳瑛(英)/賴俊傑(粤)	阮江山(英)/賴俊傑(粵)				
中文司琴 Pianist	李琇慧	許邱恩美				
中文招待	劉賢賜*,謝文婷	梁華強*,楊青				
Ushers	潘志勤,楊青	熊就勝,蔣洪平				
音響 Audio Engineer	姜華	蔣洪平				
托兒 Nursery	陳凌楓/盧利靜,何若萍	譚玫琍/王琇玲,朱迎英				
圖書館Library	高琳	劉偉衡				
分菜同工	武淑菊*,林晉紅	陳凌楓*,陳瑛				
Lunch Serving	劉杰銘,于燕	王滔,謝文婷				
清潔同工Cleaning	蔣洪平,向東	黄有鵬,陳斯維				
保安 Security Officer	李允誠 (S) / 方向(F)	蔣洪平(S)/陳斯維(F)				
週二 Tuesday	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship					
週五Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study					

每月常費預算 宣道預算

Monthly Budget for General: \$14,000.00 for Mission: \$2,875.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Dec Income	Dec Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$3,003.00	\$11,136.00	\$11,917.36	\$9,919.19
建堂 Building	\$0.00	\$100.00	\$300.00	\$132.62
宣道 Missions	\$0.00	\$390.00	\$1,840.00	\$3,112.50
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

*你若要用股票奉獻於教會,請直接轉到 Scottrade 號碼 78452052, DTC#0705

*If you want to make offering through the stock: Scottrade No.: 78452052, DTC#0705

牧師 Pastor	長老 Elder	Associate English Pastor
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	Rev. Joshua Olds
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	Tel: (214) 597-8573
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	josh@lifeisstory.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

普世差傳,我們責任 World Missions, Our Duties

主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

一月廿四日 January 24, 2016 主席 Presider: 梁華強弟兄

10:45AM - 12:15PM

司琴Pianist: 李琇慧姐妹

講員 Speaker: 程保治牧師

默禱 Silent Pra	ayer 625 主社	车聖殿中 The Lord Is in H	is Holy Temple	眾坐 All
宣召 Convoca	tion	詩篇 Psalm 100:3	主	席 Presider
頌禱 Praise an	nd Prayer 讚美	美一神,主禱文 Doxology, T	Γhe Lord's Prayer	眾立 All
讚美詩 Singsp	oiration		眾坐 Co	ngregation
祈禱 Invocatio	on		主质	荠 Presider
讀經 Scripture	e Reading	約 John 6 1-14	眾坐 Coi	ngregation
證道		五餅二魚	稻	2保治牧師
Sermon	Five	Loaves and Two Fishe	s Rev.	Jeff Cheng
奉獻 Offering	454 將重	最好獻主 Give of Your Best to	the Master 主	席 Presider
	劉]賢賜,謝文婷,潘志勤,楊	5青	

報告事項:

- 1. 歡迎新朋友參加主日崇拜。請留步到舊堂共享午餐。
- 2. 下主日(1/31) 英文崇拜早上九點十五分;中文崇拜十點四十五分開始聚會。
- 3. 今日下午 12:45PM -1:30PM 在聖堂有司事/招待訓練, 請參與服事的弟兄姐妹 務必留步參加。也歡迎有意願/感動的弟兄姐妹一起來參加。。
- 4. 本週三(1/27)晚,禱告會在牧師家,請一起來爲個人,爲弟兄姐妹,和教會代禱。
- 5. 下週日(1/31),所有參與廚房事工的姐妹,在12:30PM 吃中飯時,在飯廳對面的教室有個簡短的會議。聯絡同工是楊青姐妹或陳凌楓姐妹。
- 6. 下週日(1/31),所有參與一年讀經計劃的弟兄姐妹們,12:50 PM-1:20 PM 在聖堂,牧師會帶領一個簡短的讀經分享會。請大家來參加。
- 7. 2015 年奉獻收據已備妥,若依還沒收到,請與梁華強弟兄連絡。
- 8. 從今年開始,所有教會開銷需要報銷的必須要填寫報銷表以方便財務作帳和符合稅務局的要求。報銷表可以在教會辦公室或教會網頁上取得。若有問題,請向財務洪平弟兄或簽發弟兄詢問。
- 9. 聖誕小孩行動:這個月,我們將會收集冬天的帽子和手套。你若願意捐獻,請轉交 Olds 牧師或 Kelsie 姐妹。
- 10.上主日中/英語崇拜出席人數 138 人。

禱告事項:

- 1. 爲程牧師、張長老、Josh 牧師以及執事們的事奉及家庭禱告。
- 2. 為教會執事會副主席及新執事人選禱告,求神興起新的同工一起配搭服事。
- 3. 為 2/12 的會友大會準備工作及有關部門的報告禱告。
- 4. 為 3/4 3/6 的宣教年會的講員李道基牧師及籌備工作禱告。
- 5. 為參加一年讀完聖經一遍的弟兄姊妹的毅力禱告。
- 6. 為弟兄姐妹願意積極參加禱告會。
- 7. 為許少松弟兄在 Dallas/Fort Worth 的新工作及很快能適應禱告。
- 8. 為孫伯伯的沒有味口、身體無力及心臟檢查禱告。
- 9. 為申屠袁禎姐妹復健回家後的適應及康復禱告禱告。
- 10. 為 Sky & Michele 在中國的福音工作代禱,並為他們全家的健康,生活代禱。

Announcements:

- 1. We welcome new friends who worshiped with us. Please stay for lunch & fellowship.
- 2. Next Sunday (1/31) English worship will start at 9:15AM; Chinese worship will start at 10:45 AM. Please prepare your heart to attend the service.
- 3. Today 12:45 PM to 1:15 PM Usher training will be held. Please reserve time to attend and if you like to get involve in this ministry, please join us as well.
- 4. This Wednesday night (1/27), prayer meeting will be at pastor Cheng's residence. Please come together and pray for each other and the church.
- 5. Next Sunday (1/31) at 12:30 to 12:45 PM all kitchen helpers please attend a short meeting across the dinning hall. Contact persons are Qing Yang and Jinny Lee.
- 6. Next Sunday (1/31) after lunch, pastor Cheng will lead a short sharing session at the sanctuary for those who signed up the one year Bible reading plan. Please come and join the meeting.
- 7. 2015 Contribution receipt is ready, please contact Bro. John Liang for your copy.
- 8. Starting this year, all church reimbursement must be submitted using the reimbursement form to meet the IRS requirement and to aid treasurer in book keeping. The form is in the office and also is available on our church

- website. Please contact brother Hongping or John Liang if you have any question.
- 9. Operation Christmas Child: This month we are collecting new, unused winter hats and gloves. If you wish to donate these items or any other items, please give them to either Josh or Kelsie
- 10. Last Sunday's Chinese/English services attendance was 138.

Prayer Items:

- Pray for the families & ministries of Pastor Cheng, Elder Chang, Pastor Olds and deacons.
- 2. Pray for the selection of the deacon board vice chair and new deacons. May God raise new coworkers to serve together.
- 3. Pray for the preparations of the 2/12 congregational meeting and related departmental reports.
- 4. Pray for the preparations of the 3/4 3/6 mission conference and our speaker, Pastor Douglas Vavrosky.
- 5. Pray for those who signed up for the 2016 yearly Bible reading plan. May God give them strength and perseverance.
- 6. Pray for brothers and sisters to attend prayer meeting.
- 7. Pray for Bro. Shaosong Xu's new job in DFW, and adjust quickly to the new job.
- 8. Please pray for Mr. Sun's lack of appetite and weakness, as well as heart check up...
- 9. Pray for Sis. Shentwu's recovery at home after completing physical therapy.
- Pray for Sky & Michele for their mission in China, also pray for the whole family's health and adjustment in China.

講道大綱 Sermon outline:

五餅二魚 約6:1-14

1. 許多人跟隨 主耶穌

2. 主試驗門徒的信心

3. 主行神蹟滿足需要

.